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Interpelacj a

W imieniu mieszkafc6w ulicy Makowej zwracam siq z proSb4
o postawienie slupa oSwietleniowego. I-Ilica ta posiada slup energetyczny, co
ulatwiloby podl4czenie samej lampy do niego. Proszq o po4/bywne ro4atrzenie
proSby mieszkanc6w.


